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З травня місяця поточного року на особливому контролі обласної ради перебуває питання
роботи комунального підприємства «Полтававодоканал». Багаторазові засідання
спеціально створеної депутатської робочої групи, профільних комісій викликані
надзвичайно складною фінансовою ситуацією, в якій опинилося це підприємство. 
Про те, що спричинило багатомільйонні борги Водоканалу і які є шляхи вирішення
проблеми розмова з заступником голови постійної комісії обласної ради з питань
паливно-енергетичного комплексу та житлово-комунального господарства Олегом
Романчуком.
- Які на сьогодні борги «Полтававодоканалу» і які санкції можуть бути застосовані
до цього підприємства?
- Депутати обласної ради вже не один місяць ретельно розбираються із боргами
Водоканалу і мушу сказати, що стан справ на підприємстві поки що тільки погіршується.
На сьогодні є три основні складові боргів КП «Полтававодоканал» - перед банківськими
структурами, перед ВАТ «Полтаваобленерго» та перед КП «Полтаватеплоенерго».
Разом вони складають понад 50 мільйонів гривень. Не буду заглиблюватися у пояснення
походження боргів, які виникли через залучені банківські кредити, а як спеціаліст, який
працює в електроенергетиці, зупинюся більш детально на заборгованості за енергоносії.
За електроенергію нині Водоканал заборгував майже 14 мільйонів гривень, і майже на 7
мільйонів гривень накопичилося штрафних санкцій, що в сумі складає майже 21 мільйон
гривень. Боргова яма, в яку падає водоканал, все глибшає. Приріст заборгованості у
2010 році склав 5 мільйонів 200 тисяч гривень, на 1 листопада до цієї суми додасться ще,
мінімум, півмільйона гривень боргу.
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